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OBČINA ČRENŠOVCI 

Občinski svet 

 
Z A P I S N I K 

28. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne,  18. 4. 2018 ob 18. uri, 
v prostorih gasilsko – vaškega doma v Črenšovcih. 

 

Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta:  
Miha Horvat, mag. Marija Horvat, Matej Kranjec, Dominik Horvat, Anton Horvat, Ivan Rajtar, Darja Hodnik, Dušan 
Utroša, mag. Roman Kolenko, Vladimir Žalik, Anton Radman, Stanko Bohnec, Boris Kreslin in Meri Horvat. 
 
Odsotnost je opravičil:  dr. Matej Kolenko. 
 
Ostali prisotni: Jožica Cigan, Milena Antolin in Stanko Lebar  - občinska uprava, Aleksandra Ribarič – 
predsednica NO in Ines Baler - Vestnik.  

Ad/1 

Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 14 članov OS, da je OS sklepčen in lahko nadaljuje  z delom. Nato 

je pod 

Ad/2 
predlagal naslednji  
  
DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 28. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 27. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
4. Obravnava in sprejem predloga zaključnega računa proračuna Občine Črenšovci za leto 2017, 
5. Obravnava predloga komisije za podelitev nagrade Občine Črenšovci,  
6. Obravnava vloge govorcev na pogrebih, 
7. Obravnava in sprejem Letnega programa športa Občine Črenšovci za leto 2018, 
8. Tekoče zadeve in 
9. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta, 

 
ki je bil soglasno potrjen. 
 
Glede 4. točke dnevnega reda je Jožica Cigan pojasnila, da zakon ne določa obveznosti NO, da mora pred 
sprejemom zaključnega računa na OS opraviti nadzor zaključnega računa. Seveda to ne pomeni, da NO nima 
pravice opraviti pregleda zaključnega računa. To lahko stori kadarkoli, vsekakor pa ni zavezan tega postopka 
izvesti v postopku sprejemanja zaključnega računa na OS. Torej je postopek sprejemanja predloga zaključnega 
računa, ki ga je pripravil in predložil občinskemu svetu v sprejem župan, v skladu z zakonodajo. 
 
Miha Horvat, član OS, je povedal, da naš Statut določa, da letni program nadzora, ki ga sprejme NO obvezno 

vsebuje letni nadzor zaključnega računa proračuna, zato zaključnega računa ne bo sprejel. 

Stanko Bohnec, član OS, je bil mnenja, da nas določilo v Statutu zavezuje  čeprav je v nasprotju z zakonodajo. 

Župan je predstavil zapisnik in sprejete sklepe 27. seje OS, ki je bila 14.2.2018. Svetnike je seznanil, da se 

občina ni prijavila na javni razpis za sofinanciranje energetske prenove stavb v lasti in rabi občin Ministrstva za 

infrastrukturo,  ker mora biti vrednost investicije najmanj 500.000,00 EUR. 
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Ad/4 
Milena Antolin je podrobno predstavila splošni in posebni del zaključnega računa proračuna za leto 2017. Podala 
je tudi obrazložitev načrta razvojnih programov in obrazložitev podatkov iz bilance stanja.   
 
Dušan Utroša, član OS, je povedal, da 31. člen Statuta določa obvezen nadzor zaključnega računa in če spoštuje 

NO občine, zaključnega računa ne more podpreti.  

Jožica Cigan je povedala, da 31. člen Statuta občine določa, da nadzorni odbor sprejme letni program nadzora, ki 

obvezno vsebuje letni nadzor zaključnega računa proračuna, kar pa ne pomeni, da je pogoj za sprejem 

zaključnega računa opravljen nadzor s strani NO. NO ima pravico opraviti pregled zaključnega računa kadarkoli, 

ni pa zavezan tega izvesti v postopku njegovega sprejemanja na občinskem svetu. Zaključni račun ima naravo 

splošnega akta. 

Anton Radman, član OS, je bil mnenja, da je tema  dnevnega reda obravnava in sprejem predloga zaključnega 
računa proračuna Občine Črenšovci za leto 2017, ne pa seznanitev s poročilom NO. 
 
Župan je dal predlog zaključnega računa na glasovanje. Za je glasovalo 6 članov OS od 14 prisotnih. Zaključni 
račun ni sprejet.  
 
Ad/5 
Stanko Bohnec,  član OS in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedal, da 
sta na podlagi javnega razpisa za vlaganje predlogov za nagrado Občine Črenšovci v letu 2018 pravočasno 
prispeli  dve pobudi in sicer predlagateljice Darje Hodnik in Društva alternativne mladine Bistrica, oba pa 
predlagata za nagrado Folklorno društvo Bistrica. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
predlaga OS, da se  ob letošnjem prazniku Občine Črenšovci podeli nagrada Občine Črenšovci Folklornemu 
društvu Pozvačin Bistrica. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-28/2018-189: 
Občinski sveta Občine Črenšovci podeli v letu 2018 nagrado Občine Črenšovci Folklornemu društvu 
Pozvačin Bistrica. Nagrada se podeli in izplača na podlagi določil Odloka o nagradah in priznanjih Občine 
Črenšovci (Uradni list RS, štev. 9/2016). 
 
Ad/6 
Stanko Bohnec,  član OS in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedal, da je 

komisija obravnavala dopis govorcev na pogrebih slovesnostih v katerem ugotavljajo, da nadomestilo za 

opravljeno storitev ni ustrezno glede na porabo časa (srečanje s svojci umrlega vaščana, sestava nagovora, 

prisotnost na pogrebni slovesnosti), zato predlagajo korekcijo nadomestila, ki je sedaj v višini 25,00 EUR za 

posamezni govor. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga OS, da se za posamezni 

govor na pogrebu plača govorcu 40,00 EUR.  

Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-28/2018-190:  
Govorcu, predstavniku lokalne skupnosti, ki ima z Občino Črenšovci sklenjeno podjemno pogodbo za 
izvajanje poslovilnih govorov na pogrebnih ali spominski slovesnostih, se na podlagi dogovorjenega v 
pogodbi, plača znesek v višini 40,00 EUR neto. 
 
Ad/7 
Mag. Roman Kolenko, član OS in predsednik Komisije za šport, je povedal, da je  komisija obravnavala predlog 
letnega programa športa načrta. Svetnike je seznanil, da je komisija obravnavala pobudo svetnika Mihe Horvata, 
da se ima ob obravnavi letnega programa športa v mislih tudi mnoge občanke in občane, ki trenirajo v društvih 
izven naše občine in tam dosegajo vrhunske rezultate, uvrstitve na državna, evropska ter svetovna prvenstva. Po 
razpravi in pridobljenih podatkih tega vprašanja tudi v drugih občinah je ugotavljala, da je občina tudi v preteklosti 
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prisluhnila športnikom, ki trenirajo izven občinskih društev preko sredstev pokroviteljstva in celo občinske 
nagrade, zato predlaga, da OS letni program športa v predloženi obliki sprejme. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da prihaja na Komisijo za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja kar 
precej vlog za pokroviteljstva tudi iz športnih društev izven občine v katere so vključeni naši občani. 
 
Po razpravi so člani OS sprejeli SKLEP štev. 0320-28/2018-191:  
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Letni programa športa Občine Črenšovci za leto 2018. 
 
Ad/8 
I. 
Župan je člane OS seznanil, da se pristopa k pripravi razvojnega programa občine 2017-2022. Izbran je izvajalec 
Mojca Makovec Haložan s.p. – podjetniško svetovanje z zunanjo sodelavko mag. Mojco Breščak. Predstavil je 
izhodišča za pripravo dokumenta in terminski načrt dela.  
 
Na vprašanje Antona Radmana, člana OS,  ali se še kdo ukvarja s pripravo razvojnih programov je župan 
povedal, da so se zbirale ponudbe in je bila izbrana najugodnejša. Imenovane bodo projektne skupine po 
področjih s člani, ki imajo strokovne reference za posamezno področje. Člane OS je vprašal, če bi kdo želel 
sodelovati v projektni skupini. 
 
Vladimirja Žalika, člana OS, je zanimalo ali so bile dane strategije kako bodo sodelovali občani pri pripravi tega 
dokumenta. 
 
Župan je povedal, da se opravi analiza dosedanjega stanja, opravljene bodo delavnice z javnim povabilom 
občanom in priprava programa.  
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da bi sodelovala na področju vzgoje in izobraževanja. 
 
Anton Radman, član OS, je povedal, da je pomembno, da so k pripravi razvojnega programa povabljeni svetniki. 
 
Miha Horvat, član OS, je pozdravil pripravo dokumenta z upanjem, da je izbran kvaliteten pripravljavec. Prav tako 
je menil, da svetniki morajo biti povabljeni k pripravi programa ter predlagal, da se povabi tudi vaške odbore in 
društva. 
 
Tudi mag. Roman Kolenko, član OS, je povedal, da svetniki morajo obvezno sodelovati pri pripravi programa, 
potrebno pa je povabiti še predstavnike društev in podjetnikov. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da sam dokument nima vrednosti, če je le na papirju oziroma se ga ne 
izvaja. Pri programu 2012-2017 se veliko zapisanega ni realiziralo, se pa je marsikaj kar ni bilo zajeto v programu 
in glede na realizacijo je priprava razvojnega dokumenta bila preplačana.  
 
Dušan Utroša, član OS, je menil, da smo sposobni sami analizirati izvedene razvojne projekte iz programa 2012-
2017 in evidentirati spisek želja in dokument pripraviti brez zunanjih izvajalcev. 
 
Župan je pojasnil, da bo pri pripravi dokumenta sodeloval, nima pa referenc, da bi dokument pripravil. Tudi 
občinska uprava bo sodelovala, ne bo pa nosilec. Svetnike je pozval k aktivnemu sodelovanju.  
 
II. 
Župan je člane OS seznanil z osnutkom koncepta prireditev ob državnem prazniku združitve prekmurskih 
Slovencev z matičnim narodom na regijskem nivoju. Organizator sta Občina Črenšovci in Kulturno-turistični 
društvo Črenšovci v soorganizaciji s Prekmurskim društvom generala Maistra Črenšovci, Osnovne šole Franceta 
Prešerna Črenšovci, Zveze društev generala Maistra, JSKD Lendava in PGD Črenšovci. V okviru obeležitve bo 
na ravni občine izvedenih več prireditev, med drugimi tudi odkritje doprsnega kipa Jožefa Godine. 
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Mag. Romana Kolenka, člana OS, je zanimalo ali imamo oceno stroška teh prireditev in postavitve kipa. 
 
Župan je povedal, da se glede kipa dogovarja z dvema kiparjema. Stroški še niso znani. 
 
III. 
Župan je člane OS seznanil, da je odobren projekt IntegRast in da se pričakuje končna odločitev za projekt 
Medovita s strani ministrstva. Potrjen je tudi projekt mobilnosti Bistrica in Velika Polana.  
 
IV. 
Župan je predlagal, da se  dopolni letni načrta razpolaganja s stvarnim premoženjem Občine Črenšovci v letu 
2018 s prodajo stavbnega zemljišča parc. štev. 1078 k.o. Črenšovci, stanovanjska hiša z gospodarskim 
poslopjem in pripadajoče stavbno zemljišče površine 1.513 m2 po ocenjeni vrednosti 35.000,00 EUR. To bi bila 
izklicna cena. Za nepremičnino je izkazal interes podjetnik, ki bi v neposredni bližini svoje dejavnosti le to rad  
razširil. 
 
Miha Horvat, član OS, je povedal, da je super, če se podjetje razširja in se pridobi še kakšno delovno mesto 
vendar se mu postavlja vprašanje ali je smiselno to zdaj prodajati, saj je v urejanje stavbe in dvorišča bilo 
vloženega veliko dela in finančnih sredstev. 
 
Župan je pojasnil, da se je objekt očistil, ker ga v nasprotnem nihče ne bi hotel imeti kaj šele kupiti. Dvorišče se je 
delno gramoziralo.  Hiša je stara čez 50 let. Gospodarsko poslopje pa predstavljajo goli zidovi. Samo zemljišče je 
ovrednoteno na 13.000,00 EUR, ostalo je vrednost del. 
 
Ivan Rajtar, član OS, je povedal, da je seznanjen z zadevo saj se je tudi nanj obrnil podjetnik, ki je šele pred 
kratkim izvedel, da je lastnik občina in izkazuje interes po nakupu za svojo dejavnost. 
 
Dušan Utroša, član OS, je povedal, da se je sanacija nepremičnine delala zaradi potreb režijskega obrata. 
Občina nima prostora za shranjevanje klopi, miz, kosilnice, druge delovne opreme. Spraševal je ali je alternativna 
rešite, da bi imeli vse te stvari na enem mestu kar bi bilo potrebno. 
 
Anton Radman, član OS, je povedal, da podpira prodajo tako te hiše kot vseh ostalih v katerih smo tudi solastniki. 
Razmišljati je potrebno o uporabi prostorov črenšovskega starega vrtca za te potrebe. 
 
Po končani razpravi so člani OS z 10 glasovi za sprejeli SKLEP štev. 0320-28/2018-192:  
Dopolni se letni načrta razpolaganja s stvarnim premoženjem Občine Črenšovci v letu 2018 s prodajo 
stavbnega zemljišča parc. štev. 1078 k.o. Črenšovci, stanovanjska hiša z gospodarskim poslopjem in 
pripadajoče stavbno zemljišče površine 1.513 m2 po ocenjeni vrednosti 35.000,00 EUR. 
 
V. 
Župan je predstavil predlog  dr. Mateja Kolenka, člana OS in predsednika Komisije za kmetijstvo, da bi do 
lastnikov kmetijskih zemljišč, ki niso podpisali in overili izjav, da soglašajo s komasacijo na območju naše občine, 
pristopila Geodetska družba. S predstavnikom ima drugi teden razgovor. 
 
Anton Radman, član OS, je povedal, da ni za to, prvič, ker bomo plačali uspeh pa je vprašljiv in drugič, ker je 
vprašanje kako bodo mali kmetje sprejeli, da jih nagovarja nekdo, ki ni iz našega prostora in je mnenja, da bi 
uspeh bil večji, če bi k temu pristopili iniciativni odbori za komasacijo. 
 
Dušana Utroša, člana OS, so zanimale realne možnosti za uspeh ter koliko sredstev smo že potrošili za postopke 
komasacije. 
 
Anton Horvat, član OS, je povedal, da je del problema pri izjavah tudi v tem, da jih morajo overiti. Sam podpis 
marsikje sploh ni problem. Ali bo angažiranje zunanje institucije prinesel uspeh pa je težko oceniti. Strošek najbrž 
ne bo majhen.   
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Miha Horvat, član OS, je predlagal, da se opravi razgovor, pridobi cena in se nato odloči.  
 
VI. 
Župan je člane OS seznanil, da bo sprejel sklep o začetku postopka sprememb OPN. Zunanji izvajalec je izbran.  
 
Miha Horvat, član OS, je povedal, da ga veseli, da je župan akceptiral njegovo pobudo poslano 19.2.2018. 
 
VII. 
Župan je člane OS seznanil: 

 da je glede sanacije vaškega doma na Gornji Bistrici dogovorjeno s solastniki, da prispeva vsak svoj delež. 
Na razpis Ekološkega sklada se ni prijavljalo, saj razpis dirigira dobavitelja in sofinancira 25 % neto vrednosti 
kar za nas ni ugodno; 

 da je opravljena registracija na portalu  WiFi4eu za pridobitev 15.000 EUR nepovratnih sredstev in 
vzpostavitev brezžičnih točk za brezplačen dostop do širokopasovnega interneta. Na javnem razpisu 
15.5.2018, bomo kandidirali za pridobitev bona, po pravilu »kdor prej pride, prej melje«.   

 da je preverba prostora v vrtcu na Srednji  Bistrici narejena. 

VIII. 
Župan je zaprosil za mnenje kje naj se postavi zabojnik za zbiranje odpadnih olj saj s podjetjem Saubermacher-
Komunala glede tega ni enotnega mnenja. Občina se nagiba k postavitvi poleg zabojnika za posebne odpadke pri 
pokopališču v Črenšovcih, podjetje pa na parkirišče pri šoli oz. igrišču. 
 
Po krajši razpravi je stališče svetnikov, da se zabojnik postavi pri pokopališču v Črenšovcih. 
 
IX. 
Župan je predstavil problematiko glede dela kmetijskega zemljišča v lasti Martina Rousa, ki se je obrnil tudi na 
nekatere svetnike. 
 
Člani sveta predlagajo, da občina odkupi zemljišče po ceni kot so se odkupovala kmetijska zemljišča za 
kolesarsko stezo oziroma, da se z občanom najde konsenz in se zadeva reši v obojestransko zadovoljstvo. 
 
X. 
Aleksandra Ribarič, predsednica Nadzornega odbora Občine Črenšovci je člane OS v imenu NO vprašala za 
stališče članov  občinskega sveta o zaupnici članicam Nadzornega odbora. Ob tem je povedala, da je NO opravil 
pregled dokumentacije in da je svoje delo opravil korektno, vestno in nepristransko. 
 
Župan je povedal, da če je izrekel kaj žaljivega se opravičuje. Če je povedal kaj žaljivega po tem ko je bil 
odstranjen s seje je to povedal kot fizična oseba in ne kot funkcionar – župan. 
 
Člani OS so bili mnenja, da o zaupnici ni potrebno glasovati, saj zaupanje v Nadzorni odbor jasno izhaja i iz 

zahteve 14 svetnikov po sklicu izredne seje zaradi arogantnega in žaljivega odnosa župana do NO. 

Ad/10 
Miha Horvat, član OS, je postavil vprašanje zakaj se ni zadržala stimulacija za študente, saj je svetniška skupina 
NSi predlagal, da se višina stimulacije poviša glede na določila pravilnika. 
 
Župan je povedal, da je razpis za dodelitev stimulacije študentom bil objavljen takoj po sprejemu proračuna za 
leto 2018 v katerem so zagotovljena sredstva za stimulacijo.  
 
Dušana Utroša, člana OS, je zanimalo ali je postavitev košev ob kolesarski stezi Črenšovci – Trnje realizirana. 

Župan je pojasnil, da se bodo koši postavili v okviru projekta Medovita. 
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Mag. Marija Horvat, članica OS, je opozorila na atletsko stezo ob šoli, ki je zaradi izruvanih robnikov nevarna. 

Prav tako opozarja na prenosne gole, ki jih uporabniki ne odnesejo tja kamor spadajo ampak jih pustijo na igrišču. 

Goli so težki in je vprašljiva varnost otrok.   

Vladimir Žalik, član OS, je predlagal, da se sprejme dogovor, da jih tisti, ki jih uporablja vrne na za to določeno 

mesto. 

Župan je povedal, da se pošlje dopis vsem uporabnikom golov. 

Mag. Roman Kolenko, član OS, je predlagal, da se dopis pošlje tudi uporabnikom igrišč in golov na Bistrici, saj je 

tam isti problem na katerega je tudi sam opozarjal. 

Anton Radman, član OS, je predlagal, da bi glede na to, da se bo asfaltiralo parkirišče pri šoli istočasno asfalt 

potegnil tudi pri gasilskem domu na Srednji Bistrici, kjer je vse nared za asfaltiranje. 

Župan je povedal, da je investicijo potrebno ovrednotiti in uvrstiti v rebalans proračuna. 

 
Ker je bil dnevni red izčrpan,  je župan sejo zaključil ob  21.25 

Seja je posneta z diktafonom in shranjena  na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 

 

Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                          Anton TÖRNAR, župan 
 
 

 

 

 
 
 

 

  

 


